



- (က) Asia Golden Glory Development Company Limited မှ အစုရှယ်ယာများအားဝယ်ယူခြင်း
- (ခ) လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲသစ်တစ်ခု တည်ထောင်ခြင်း

ဖတ်(စ်)မြန်မာအင်ဗက်(စ်)မန့်(စ်)ကုမ္ပဏီလီမိတက် (“ကုမ္ပဏီ” နှင့် ၎င်း၏လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲများ စုပေါင်း၍ “ကုမ္ပဏီအုပ်စု”) ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် နေပြည်တော်တောင်ဘက် ကီလိုမီတာ (၄၀)ခန့်အကွာ၌ တည်ရှိပြီး ရေနီစက်မှုမြို့တော်စီမံကိန်း (“ရေနီစီမံကိန်း”) တည်ဆောက်ရာတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက် နေသော ကုမ္ပဏီ တစ်ခုဖြစ်သည့် Asia Golden Glory Development Company Limited (“Asia Golden Glory”) မှ အစုရှယ်ယာ ၃၀% ဝယ်ယူရန် သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Asia Golden Glory ၌ ကုမ္ပဏီ၏ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲသစ်တစ်ခုအနေဖြင့် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းကုမ္ပဏီခွဲနှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

ကုမ္ပဏီအမည်	FMI Industrial Investment Company Limited
ကုမ္ပဏီရုံးစိုက်ရာနေရာ	မြန်မာနိုင်ငံ
ထုတ်ဝေပြီးမတည်ရင်းနှီးငွေနှင့် အပြည့်ပေးသွင်းပြီးရှယ်ယာ	အစုရှယ်ယာတစ်စုလျှင် ကျပ် ၁,၀၀၀ တန်ဖိုးရှိသော အစုရှယ်ယာပေါင်း ၁,၀၀၀,၀၀၀ ပါဝင်သည့် မတည်ရင်းနှီးငွေ ကျပ် ၁,၀၀၀,၀၀၀,၀၀၀/-
ထည့်ဝင်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု	ကုမ္ပဏီမှရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ၁၀၀% ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။

ရေနီစီမံကိန်းသည် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးမြောက်ဘက်စွန်းရှိ ရေတာရှည်မြို့နယ်တွင်တည်ရှိပြီး ဧရိယာ အကျယ်အဝန်း ဧက (၁,၉၀၀) ကျယ်ဝန်းပါသည်။ ရေနီသည် အာရှအဝေးပြေးလမ်းမကြီး(၁)နှင့် ယင်း စီမံကိန်းအဆုံး အရှေ့ဘက်ရှိ ရေနီဘူတာရုံတို့သို့ ကားလမ်း၊ ရထားလမ်းတို့ဖြင့် ဆက်သွယ်သွားလာရန် လွယ်ကူသောနေရာကောင်းတွင် တည်ရှိပါသည်။ ရေနီစီမံကိန်းအနီးတွင် လယ်ဝေး၊ ရေတာရှည်နှင့် ပျဉ်းမနားတို့ကဲ့သို့ လူဦးရေထူထပ်သည့် မြို့နယ်များရှိနေခြင်းကြောင့် စီမံကိန်းအတွက် လုပ်သားအင် အား အများအပြားရရှိနိုင်ပါသည်။

ရေနီစီမံကိန်း၏ ပထမအဆင့်သည် အထည်အလိပ်နှင့် အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းများ၊ စက္ကူနှင့် ပျော့ဖတ်လုပ်ငန်း၊ ကုန်ပစ္စည်းပုံနှိပ်ခြင်းနှင့် ထုပ်ပိုးခြင်းလုပ်ငန်း၊ အစားအသောက်နှင့် အဖျော်ယမကာလုပ်ငန်း၊ ကုန်ပစ္စည်းသိုလှောင် ခြင်းလုပ်ငန်းတို့ကဲ့သို့ အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများအား နေရာချထားနိုင်ရန် ဒီဇိုင်းရေးဆွဲ ထားသော စက်မှုဇုန် တစ်ခုတည်ဆောက်နိုင်ရန် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ရေနီစီမံကိန်းက ပိုင်ဆိုင်သော လက်ရှိသဘာဝဓာတ်ငွေ့ စက်ရုံခွဲနှင့် ရေဖြန့်ဝေမှုစနစ်တို့အပါအဝင် အခြေခံ အဆောက် အအုံနှင့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများကို နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ကုန်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်သည့် ကုမ္ပဏီများ၏ လိုအပ်ချက် များအား အထောက်အကူပေးနိုင်ရန် အဆင့်မြှင့်တင်အသုံးပြုသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ဤစီမံကိန်း တည်ဆောက်ရေး၏

ပင်မစီမံကိန်းကို နိုင်ငံတကာစံချိန်မီ စက်မှုဖွံ့ဖြိုးလာစေရန် နိုင်ငံတကာ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့က ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

သဘောတူစာချုပ်၏ အဓိကစည်းကမ်းချက်များ

ဤသဘောတူစာချုပ်အရ ကုမ္ပဏီသည် ကုန်ပစ္စည်းရောင်းချခြင်း၊ ဈေးကွက်ရှာဖွေခြင်း၊ ကြော်ငြာခြင်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေး ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများအပါအဝင် ရေနံစီမံကိန်း၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ တည်ဆောက်ရေး၊ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု ပြုပြင် ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများတွင် အဓိကဦးစီးဆောင်ရွက်သူတစ်ဦးအနေဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရမည်။

ရေနံစီမံကိန်းအား အောင်မြင်စွာအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ခွင့်ပြုချက်လိုင်စင်များ၊ ခွင့်ပြုမိန့်များ၊ အတည်ပြုချက်များ၊ ခွင့်ပြုချက်များ၊ မှတ်ပုံတင်ခြင်းများနှင့် အခြားလိုအပ်သည့် ခွင့်ပြုချက်များအား ရယူသွားရမည်။ အဆိုပါခွင့်ပြုချက်များသည် ကုမ္ပဏီကလက်သင့်ခံနိုင်သော စည်းကမ်းချက်များအတိုင်း ဖြစ်ရမည်ဖြစ်ပြီး ခွင့်ပြုချက် များရရှိရေးအတွက် အားသွန်ခွန်စိုက်အကျိုးရှိရှိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားရမည်။ အဆိုပါခွင့်ပြုချက်များတွင် ရေနံစီမံကိန်းအတွက် မြန်မာနိုင်ငံရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မရှင်မှ ရယူ သွားရမည့် ခွင့်ပြုချက်လည်း ပါဝင်ပါသည်။

အဆိုပါခွင့်ပြုချက်များအား ရယူနိုင်မှုမရှိခြင်း သို့မဟုတ် ဤသဘောတူစာချုပ်ပါ စည်းကမ်းချက်တစ်စုံတစ်ရာ လက်သင့် ခံနိုင်ဖွယ်မရှိသော အခြေအနေပေါ်ပေါက်ပါက ရှယ်ယာဝယ်ယူသူကုမ္ပဏီက ပေးသွင်းထားသောငွေများကို ပြန်လည် ပေးအပ် ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ပေးသွင်းထားသည့်ငွေများကို ရှယ်ယာရောင်းချသူကုမ္ပဏီမှ နောက်ဆုံးပြန်လည် ထုတ်ပေးရမည့်ရက်မှာ ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၃၁)ရက်နေ့ ဖြစ်သည်။

ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာအကျိုးသက်ရောက်မှု

ဤစီမံကိန်းအတွက် စုစုပေါင်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတန်ဖိုးသည် ဤကြေညာချက်ထုတ်ပြန်သည့်ရက်တွင်ရှိသည့် ကုမ္ပဏီအုပ်စု ၏ တစ်စုတစ်ပေါင်းတည်း အသားတင်မြင်သာသော ရုပ်ဝတ္ထုပစ္စည်းပိုင်ဆိုင်မှု၏ ၇.၀၉%¹ ခန့်ကို ထည့်ဝင်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ စီမံကိန်းအတွက် အစုရှယ်ယာဝယ်ယူခြင်းသည် ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁)ရက်နေ့ ကုန်ဆုံးသော လက်ရှိဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ တစ်စုတစ်ပေါင်းတည်းသော ရှယ်ယာတစ်စုဝင်ငွေကို များစွာထိခိုက် ခြင်းမရှိကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏ အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း
အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ
၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ မေလ (၅)ရက်

FIRST MYANMAR INVESTMENT CO., LTD.
YSX Code 00001
FMI Centre, 10th Floor
380 Bogyoke Aung San Road
Yangon, Myanmar
Tel: (01) 240363
www.fmi.com.mm

¹ ဤကြေညာချက် ထုတ်ပြန်သည့်အရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်မှသတ်မှတ်သည့် ငွေလဲလှယ်နှုန်း အမေရိကန်(၁)ဒေါ်လာလျှင် မြန်မာကျပ်ငွေ (၁,၃၅၇)ကျပ် အပေါ် အခြေခံတွက်ချက်ထားပါသည်။